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Tisztelt Fanők Asszony!

„Miket kell hatásvizsgálat U?" címmel a NA7%7abály 90. §-a alapja kérdést kívánok

benyújtani Pr. Persányi Miklós Knrrryezetvádelmi és Ylzügyi miniszterhez. A kérdésre a

yalaszt iz sban kérem

Tisztelt Minisver Üri

Miniszter'Or, Cin félre ottan engem. A MOTIM tulajdonban lévő veszélyes hulladéklelakó, nem más, mint
vSrüsiszap tkmk5_ ICár ezen a fogalmon meditálni, mert minden engedélyen és legMképpen a vízjogi engedélyen
is ez szerepel. Az pedig olcsó játék lenne, ha azon folytatunk szójátékot, hogy minden v6rósis7zp lerakó
veszélyes huiladékJNrakó, de nem mindért vesz gyes hnlladéklerak6 vdrbsiszap lerakó . Ami egyébínira igaz is.

Az engedély és a kivitelezés azonban vörosiszapra vonatkozik, és mint későbbi hasznositds csak így
képtélbe/ó el, amire egyébként a gyár vezetése mAr hivatkozott is. Ezért aztán - ezt már múltkor (fin is leírta -,
bogy a városiszap tároló azcmi ti rolá és egy veszélyes anyag, mvezelemn a v6rosiszap lerakdsara jott létre .

Ha egy rafiai* anyagot akarnak a vőrösiszapba belekeverni - ami a hatályos t&rvinq szerint egyébként sem
engeddlyezett - akkor az a minimum, hagy hatásvizsgálat előzze tneg az engedélyezést, ba egyfiltalán adható rá
cnaedcly. Vsteményem szerint nem adhatiá rá engedély . Itt és most pedig nem is csak egy anyagot akarnak
elhelyezni, összekevermi egymással, hanem egy egész régióét. Az 511 kazetta pedig azt jelenti - erre van is utalfig-
bogy még további lerakók is szóba jöhetnek.

Elfogadhatatlan - t'5leg kt myezeti hatásvizsgálat nélkül-, hogy azemí tárolót csak ágy rseirionális veszélyes
h.ulladéklm~vá fejlesszenek.

Tisztelt Miniszter úri

Az e~mdCottakw is jfgyelembe v e fyra megkérdezem Önt, hogy a vórüsiszap tározó dvminásftése,
brS~se ~lég nem tartozik a lakosságra?

Ha aljuk tartozik - meggy&A1&em, hogy igen - , akkor mién nem iadekntt a knrayezeti hatásviyegdlat?

on szerint megfelel ez aZ eljárrdss annak az alva&*, hagy a lakosságnak joga van tudni, hogy ffd fiőr/én* a
Romyezeráőm?

Mert jelen ese hen senki sem tm*a, hogy rtt 200 OW n? szabad kapacitással r oma$ ami a vdvrrsáa
hozarrdrf vesZélyPS hulladákvt ~tt ?

Váram megtisztelŐ válaszát .
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